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Referanse: 16/485 

Høring: Høring - Grunnlagsdokument Nasjonal transportplan 2018-2029 

Levert: 30.06.2016 21:45 

Svartype: Med merknader 

Kontakt avsender: Asle Klock 

Kontaktperson:  

Kontakt-e-post: asle_klock@hotmail.com 

Tittel: 
VENT med veibygging over/under Romsdalsfjorden til ny teknologi 

er på plass! 

Uttalelse: 

ETTER at de ulike alternativene for kryssing av Romsdalsfjorden ble vurdert/utredet har 

regjeringen besluttet å bygge nytt felles sykehus på Hjelset. Møreaksen vil gi mange av oss en 

stor omvei til det nye sykehuset sammenlignet med fjordkryssing ved Sekken. 

  

Jeg mener det er mye viktigere at ny E39 binder hele fylket sammen og gir oss en effektiv vei til 

Trøndelag og Østlandet, enn at veien skal gå via Molde. 

  

La oss VENTE til ny teknologi er skikkelig utprøvd, f.eks. rørtunnel eller ny type flytebro. La 

turister, fastboende, pendlere, yrkessjåfører og syklister få oppleve den storslåtte naturen vår!! :-

) La oss unngå laaaange og dyyyyype tunnel som krever veldig mye energi (forurensing) å 

komme opp av! 

  

Selv tar jeg Moldeferja 3-4 dager i uka og jeg gleder meg til å slippe bruke ferje over fjorden, 

men vi må ha TÅLMODIGHET til å vente på ny teknologi. Jeg vil IKKE gå «baklengs inn i 

framtida» slik lange og dype tunneler er. Vi har 4 ferjer i dag. La oss få beholde dem til ny 

teknologi er på plass, og la oss da ta en NY grundig kost-nytte-miljø-vurdering som IKKE 

handler om Molde som verdens navle. 

Min bønn til beslutningstakerne: VENT med veibygging over/under Romsdalsfjorden! 

Vennlig hilsen Asle Klock 



  

Vedlegg: - 

 


